
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1375

Mener ministeren, at sikkerhedsgodkendelsesprocessen hos myndighederne er gennem-

skuelig for danske virksomheder, når denne godkendelsesproces er placeret hos flere

forskellige myndigheder, f.eks. Politiets Efterretningstjeneste og Forsvarets Efterretnings-

tjeneste, eller ser ministeren et behov for en løsning såsom en central ansøgningsportal?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christoffer Aagaard

Melson (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christoffer.Melson@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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